
Bestyrelsesmøde 14 Juni 2018 
 
Tilstede: Lise, Ali, Jesper, Lars s, Arne G, Jens Bokelund (ekstern) 
 

Dagsorden 
 

Altanprojekt 
Det er diskuteret, og der har været samtale med rådgivende ingeniør. Projektet er på vej, og der 
er en folder på vej ud i ultimo august. Dette vil der skulle afstemmes om på kommende 
beboermøde, som nok bliver medio september. 
 

Nyt fra bestyrelsen 
Der er kommet ny formand. Jesper (4A 1.tv) har overtaget posten fra Lise. 
 

Nyt fra afdelingen 
Der kommer nr. på skurene. Der bliver lavet cykelindsamling, nærmere info følger fra Lejerbo. 
OBS! Folk skal lade være med at smide storskrald i kontainergården. Lejerbo fjerner det ikke, 
og det vil i længden koste huslejestigninger, hvis vi vil have dette indregnet. 
 
Der bliver stillet haveaffald foran døren til varmecentralen (døren ved siden af porten), dette skal 
man selv sørge for bliver skaffet bort. 
 
Rendestenen på parkeringspladsen har løsnet sig igen. Dette er Arne opmærksom, og det er en 
post i vores budgetter, da det skal fikses ca. hvert andet år. 
 


